



Jabatan Perhutanan Sabah

KENYATAAN TAWARAN TENDER TERBUKA

No. Tender: JP/TN/PPA-FSP/PPM-PT/01/2023

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor tempatan yang berdaftar dalam Kelas, Tajuk, Tajuk kecil, Gred dan Pengkhususan, yang berkaitan dan masih dibenarkan membuat tawaran seperti berikut:-

Tajuk Kerja [1]	Syarat Pendaftaran Kelas, Tajuk, Tajuk Kecil Gred, Kategori & Pengkhususan [2]	Tempat, Tarikh Dan Waktu Dokumen Mula Dijual [3]
TENDER UNTUK KERJA-KERJA MENYEDIA DAN MEMASANG PAPAN TANDA HUTAN SIMPAN KEPADA JABATAN PERHUTANAN SABAH	PUKONSA Kelas E Tajuk I, Tajuk Kecil I DAN Berdaftar dengan CIDB dalam Gred G2, Kategori CE dan Pengkhususan CE21	Bahagian Pembangunan & Perkhidmatan Am, KM11, Jalan Utara, Ibu Pejabat Perhutanan Sabah, Sandakan <u>ATAU</u> Pejabat Pentabiran, Pegawai Perhutanan Daerah Kota Kinabalu, Taman Botani Dan Zoologi Lok Kawi (Tel: 088 761796) Tempoh: 22.02.2023 hingga 17.03.2023 pada waktu pejabat. Harga: RM50.00 (Bank Derah atau Resit Tunai yang dikeluarkan oleh Unit Kewangan Jabatan Perhutanan Sabah. Bayaran atas nama Ketua Konservator Hutan Sabah)

- Kontraktor yang berminat untuk menyertai tawaran ini hendaklah mempunyai Sijil Pendaftaran PUKONSA dan CIDB sepertimana disyaratkan di atas. Maklumat projek hanya dibenarkan untuk disemak oleh kontraktor-kontraktor yang layak sahaja. Dokumen Meja Tawaran boleh disemak Bahagian Pembangunan & Perkhidmatan Am, KM11, Jalan Utara, Ibu Pejabat Perhutanan Sabah, Sandakan **ATAU** di Pejabat Pentabiran, Pegawai Perhutanan Daerah Kota Kinabalu, Taman Botani Dan Zoologi Lok Kawi (Tel: 088 761796) bermula 22.02.2023 (**Rabu**) **hingga 17.03.2023 (Isnin)** pada waktu pejabat.
- Dokumen Tender hanya akan dijual kepada kontraktor yang telah berdaftar dan layak sahaja. Untuk maksud ini, kontraktor atau wakil yang diberi kuasa hendaklah membawa sijil **ASAL** Perakuan Pendaftaran Kontraktor PUKONSA/CIDB (penjelasan sepertimana di Kolum 2 di atas). Kegagalan berbuat demikian akan menyebabkan kontraktor **TIDAK LAYAK** untuk membeli dokumen tender untuk projek ini.
- Tender yang lengkap diisi hendaklah dimasukkan kedalam sampul yang berlakri dengan mencatatkan Tajuk dan No. Tender pada sebelah atas kiri sampul dan dihantar terus dan dimasukkan ke peti tawaran Tender sebelum atau pada **20.03.2023 (Isnin), jam 1000 pagi** di alamat:

SETIAUSAHA
LEMBAGA TAWARAN JABATAN KETUA MENTERI,
BAHAGIAN PENGURUSAN & KEWANGAN, TINGKAT
24, BLOK A, MENARA KINABALU,
JALAN SULAMAN, TELUK LIKAS
88400 KOTA KINABALU, SABAH,

- Dokumen Tender yang lewat diterima dari tarikh dan masa yang ditetapkan **TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN.**